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Academic Dishonesty includes but is not limited to fabricating information or citations, 

facilitating the academic dishonesty of others, submitting another person's work as your own 

(plagiarism), cheating, and faking attendance. 

 

Please be aware of the following essential information:  

 

● Students must complete all coursework exams, tests, or quizzes ON THEIR OWN.  

● Assessments are to be completed without the assistance of other individuals, devices, or resources.  

● The use of Study Guides, PowerPoints, textbooks, copybooks, online resources, Google searches, 

social media, texting, and screenshots is a violation of the FIS Cheating Policy and will be handled 

accordingly. 

 

Plagiarism involves representing the work of another person as one's own. All of the following 

are included in the definition of plagiarism: 

 

● Representing the ideas of another as one's own  

● Representing as one's owned a paper written by another person  

● Including within a paper/post sentences or phrases used verbatim from another source without 

enclosing the quoted words within quotation marks and indicating the source and page number of the 

quotes. 

●When summarizing the findings from a research article, the words used must be your own and not 

plagiarized from the source. Plagiarism is a clear violation of the FIS Cheating Policy. 

 

Consequences: 

 

First Offense: Reduction of 20 points from the exam, quiz,  or test grade and a three-day suspension 

Second Offense: Reduction of 50 points from the exam, quiz, or test grade and a five-day suspension 

Third Offense: The student will receive a zero on the exam, quiz, or test grade. 

  

Note: No make-up exam, quiz, or test will be administered. 

 

By signing this document, I understand the Future International School Cheating Policy. There will 

be no exception to this policy.  

 

Note: Failure to sign the Academic Integrity Form will make the student ineligible to take the 

assessment. In such cases, indicate "Refused to sign" on the form. The grade-level supervisor and 

request they contact the parent immediately. 

 

Student signature ________________________________ 

 

Printed name ____________________________________ 

 

Date ___________________________________________ 

 

 

 

 



 

 

 

 مدرسة المستقبل الدولية
 سياسة النزاهة الأكاديمية واستمارة الإقرار 

2025يناير  6تاريخ التحديث:   

 :تعريف عدم النزاهة الأكاديمية
يشمل عدم النزاهة الأكاديمية، على سبيل المثال لا الحصر، تلفيق المعلومات أو المراجع، تسهيل عدم النزاهة الأكاديمية للآخرين،  

 .تقديم عمل شخص آخر على أنه عملك الخاص )السرقة الأدبية(، الغش، وتزوير الحضور

 :يرجى مراعاة المعلومات الأساسية التالية

 .يجب على الطلاب إتمام جميع الأعمال الدراسية والامتحانات والاختبارات والواجبات بمفردهم •

 .يجب إنجاز التقييمات دون مساعدة من أفراد آخرين أو أجهزة أو موارد  •

، الكتب المدرسية، الكراسات، الموارد عبر الإنترنت،   (PowerPoints) يعُتبر استخدام أدلة الدراسة، العروض التقديمية •

، وسائل التواصل الاجتماعي، الرسائل النصية، أو لقطات الشاشة انتهاكًا لسياسة الغش   Google عمليات البحث على

 .بمدرسة المستقبل الدولية، وسيتم التعامل معه وفقاً لذلك

 : تعريف السرقة الأدبية
 :وتتضمن جميع الحالات التالية  ،تشمل السرقة الأدبية تقديم عمل شخص آخر على أنه عملك الخاص

 .تقديم أفكار شخص آخر على أنها أفكارك الخاصة •

 .تقديم ورقة بحثية كتبها شخص آخر على أنها عملك الخاص •

إدراج جمل أو عبارات منقولة حرفياً من مصدر آخر داخل ورقة بحثية/منشور دون وضع الكلمات المنقولة بين علامات   •

 .اقتباس والإشارة إلى المصدر ورقم الصفحة

عند تلخيص نتائج مقالة بحثية، يجب أن تكون الكلمات المستخدمة من صياغتك الخاصة وليست منقولة من المصدر.   •

 .السرقة الأدبية تعُد انتهاكًا واضحًا لسياسة الغش بمدرسة المستقبل الدولية

 :العواقب

 .من درجة الامتحان أو الاختبار أو الواجب وإيقاف الطالب لمدة ثلاثة أيام درجة  20خصم  :المخالفة الأولى  •

 .من درجة الامتحان أو الاختبار أو الواجب وإيقاف الطالب لمدة خمسة أيام درجة  50خصم  :المخالفة الثانية •

 .يحصل الطالب على درجة صفر في الامتحان أو الاختبار أو الواجب :المخالفة الثالثة  •

 .لن يتم تقديم امتحانات أو اختبارات تعويضية   :ملاحظة

 .بتوقيعي على هذا المستند، أفهم وأقر بسياسة الغش الخاصة بمدرسة المستقبل الدولية. لن يتم منح أي استثناء لهذه السياسة 

عدم توقيع استمارة النزاهة الأكاديمية يجعل الطالب غير مؤهل لأداء التقييم. في مثل هذه الحالات، يتم تدوين "رفض   :ملاحظة

 .التواصل فورًا مع ولي الأمر مشرف القسم التوقيع" على الاستمارة. يجب على  

 ________________________________ :توقيع الطالب

 ____________________________________ :الاسم الكامل

 _________________________________________ :التاريخ

 

 


